

Referat fra styremøte i Os roklubb.

Sted: Roklubben
Dato/tid: 28.02.2017, kl 19.00 – 21.15.
Til stede: Rolf Hustad, Thorbjørn Sperrevik Hansen, Eirik Vevatne, Mattias Haugland, Tore Grindevoll, og Sissel Lothe Høvik

Ikke tilstede: Monica Moberg, Sissel Beate Kallekleiv

Saker:

1. Referat frå 09.02.2017 er godkjent.
2. Konstituering av styre: Forslag ut over Rolf og Tore:
Kasserar: Sissel Lothe Høvik
Sekretær: Monica Moberg
Materiellforfaltar: Forslag Mattias
Trenar representant: Thorbjørn Sperrevik Hansen
Rosjef: Eirik Vevatne
Styremedlem: Sissel Beate Kallekleiv
3. Golvbord på terrasse må skiftast ut og det bør leggest tak under slik at det er tørt å stå under. Det er ønske om eit utelys under terrassen. Mattias sjekkar pris på takplater og terrassebord.
4. VKS Norge har laga ein tiltaksplan og dei har laga til ein generell søknad som roklubben kan bruke når vi søker om midlar og støtte. Rolf orienterer om kva vi har søkt på. KUP, Frimurerne. Kva vi må søke på framover: Gjensidige, SPV, Veidekke
5. Rosjef og trenerkontakt har ansvar for å følgje opp media.
6. Mosen på taket må fjernast. Simon har fått tak i 24 meter kobberbånd og han skal få dette montert på taket. Mattias overtar?
7. Pionerbåten vert lagt ut for salg på Finn i april. Styret må betale Steinar for følgebåt. Sissel overfører 3000 til Steinar for båten. Ferdig? Utgår
8. Styret har fått løyve til å ro på Vinndalsvatnet i 2017. Sissel sjekker med forsikringsselskapet om roklubben sin forsikring gjeld for roing på Vinndalsvatnet. Ny avtale Ja!
9. Styret vil laga en kjøreplan for arrangement av rostemner slik at nye styremedlemmer kan følge dette. Monica har laga eit utkast ut frå erfaringar frå tidlegare stemner og sender dette ut på høyring for kommentarar og tilføringar til styrets medlemmer.
10. Startnummer manglar, Tore spør Rune om dei kan telle over beholdning og sjekkar med Stavanger roklubb om dei kan bestille nye. Tore bruke ørene ☺
Thorbjørn/Mattias sjekker med Euroskilt på Midttun
11. Sissel lager til søknad om spillemidler (tilskudd til lag og organisasjoner) for 2017.
12. Styret har fått godkjent søknad om å grave og pigge ut for framtidig tilbygg på båthallen. Rolf har teikna forslag til utbygging. Bård reknar på prisoverslag. Roklubben har rydda skog og kratt slik at Os Videregående skole kan ta jobben med graving og pigging. Videre rydding av rester Mattias organiserer

13. Status for skaden på Hedeveg, Rolf har fått advokathjelp til å sende klage på avslag frå forsikringsselskapet til Finansklagenemda. Siste instans for denne klagen er å be om realitetsbehandling i klagenemda. Den er foreløpig bare behandlet av sekretariatet. Båten kjem til Årungen i juni og blir tatt med til Os etter regatta 24-25 juni.
14. Styret vil ha regler for hygiene for sambruk av stove til trening/utleige. Forslag er å montere spritautomat i treningsrom slik at utøvere kan tørke av treningsutstyr før og etter bruk. Treningsmatter må vaskast ofte. Styret spør Tore om han kan sjekke pris/bestille spritautomat med påfyll der han bestiller tørkepapir.
15. Foreldre kan hjelpe til med å støvsuge, rydde boss o.l. i treningslokala og Sissel lager til ei dugnadsliste til foreldre.
16. Styret har inngått avtale om ny forsikring hos Frende. Bytter 23.mars.Pris er 38000,- for alt avtalen ligger i arkivet.
17. Punkter til orientering foreldremøte
 - Orienterer om egenandeler i fm regattaer, treningssamlinger etc.
 - Informasjon om aktivitet i fm Vinddalsvatnet
18. Kommende klubbaktiviteter;
 - Innendørs mesterskap i stille lengde og høyde på Kuventræ, 15 mars
 - Prøve å få til å arrangere mesterskap den 2. april.
 - Sissel spør Alvøen roklubb om Os roklubb skal arrangere 1 mai regatta. Sissel følger opp med å prøve å få i gang KM, og lokal terminliste.
19. Os triatlon er planlagt til 3 september, då er Os roklubb på stevne i Sarpsborg, men må i god tid få noen til å stille opp på denne dugnaden. Vedtar Kjørbo regatta i stedet for Tunevannsregattaen.
20. HR Inviterer alle styremedlemmer til generalforsamling 14/3 kl 1800 i Bergens Roklub.
21. Samarbeid med Os VGS Eirik orienterer. Rolf orienterer Lars Tennebekk om aktiviteter som påvirker deres aktivitet
22. Protokoll for årsmøte må signeres. Be Bård og Einar om å komme å signere.
23. Sissel sjekker om vi må være registrert i register for gave

Neste Styremøte 23/3-17 kl 1930

Rolf Hustad
Leder

Rolf Hustad
Ref.